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                 REPUBLIKA HRVATSKA 

BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 

          OPĆINA ROVIŠĆE 

               Općinsko vijeće 

 

KLASA: 021-01/24-01/3 

URBROJ: 2103-14-01-24-2 

 

Rovišće, 30. kolovoza 2024. 

 

Z A P I S N I K 

 

sa 22. sjednice Općinskog vijeća Općine Rovišće održane dana 30. kolovoza 2024. godine u 

15,00 sati u prostorijama Općine Rovišće. 

 

Sjednici su nazočni sljedeći članovi Općinskog vijeća Općine Rovišće: 

 

1. Luka Markešić, 

2. Jozo Šukan, 

3. Marijana Ćuk, 

4. Zdenka Žužić, 

5. Roko Pašalija, 

6. Mihaela Andrić, 

7. Anđelina Dominković, 

8. Ivica Hrga, 

9. Marina Risek, 

10. Sabina Džolan Marodolac. 

 

Odsutni članovi Općinskog vijeća Općine Rovišće: 

 

1. Ivica Tanjić, 

2. Jasmin Komljenović. 

 

Osim članova Općinskog vijeća sjednici su nazočni: 

 

1. Slavko Prišćan, općinski načelnik Općine Rovišće, 

2. Lea Tot, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela, 

3. Natalija Jagarić Šuveljak, viša referentica za opće i uredske poslove, 

4. Tanja Ratković, stručna suradnica za informiranje i projekte, 

5. Stjepan Šimunović, predsjednik Socijalnog vijeća Općine Rovišće. 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća (dalje u tekstu: Predsjednik) konstatirao je da je na početku 22. 

sjednice Općinskog vijeća nazočno 10 od 12 članova Općinskog vijeća te da Vijeće može pravovaljano 

odlučivati.  

 

Predsjednik vijeća predlaže sljedeći: 

 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje Zapisnika sa 21. sjednice Općinskog vijeća, 
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2. Razmatranje i donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine 

Rovišće za razdoblje od 1. siječnja - 30. lipnja 2024. godine, 

3. Razmatranje i donošenje Zaključka o usvajanju Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju 

Financijskog plana Dječjeg vrtića Palčica za razdoblje od 1. siječnja - 30. lipnja 

2024. godine, 

4. Razmatranje i donošenje Odluke o osnovici plaće općinskog načelnika Općine 

Rovišće temeljem Odluke Vlade Republike Hrvatske o visini osnovice za obračun 

plaće državnih dužnosnika, 

5. Odluka o izmjeni Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne 

zaštite Općine Rovišće, 

6. Pitanja i prijedlozi. 
 

Općinsko vijeće Općine Rovišće je jednoglasno sa 10 glasova „ZA“  usvojilo predloženi 

Dnevni red. 

 

TOČKA 1.   

Usvajanje Zapisnika sa 21. sjednice Općinskog vijeća 

 

  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji Zapisnik sa 21. sjednice 

Općinskog vijeća, koji su vijećnici dobili uz poziv na ovu sjednicu. Zapisnik je detaljno pročitao i misli 

da je u redu. 

  Zapisnik je usvojen JEDNOGLASNO. 

 

 

TOČKA 2. 

Razmatranje i donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Rovišće za 

razdoblje od 1. siječnja - 30. lipnja 2024. godine 

 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa idućom točkom dnevnog reda 
razmatranje i donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Rovišće za razdoblje od 

1. siječnja - 30. lipnja 2024. godine za koje su zaprimili materijale. Polugodišnje izvješće donosi se na 

temelju Zakona o proračunu. U prvoj polovici 2024. godine ostvareni su prihodi u iznosu od 

1.075.818,95 eura što iznosi 26% ostvarenja prihoda planiranih za 2024. godinu. Rashodi su iznosili 

1.343.076,46 eura što iznosi 34% ostvarenja rashoda planiranih u proračunu za 2024. godinu. Najveći 

dio rashoda odnosi se na tržnicu, nogostup u Podgorcima i Kraljevcu, održavanje nerazvrstanih cesta, 

održavanje groblja i javne rasvjete. Za prihode najveći dio je ostvaren prihodom od poreza i pomoći 

proračunu iz drugih proračuna. U materijalima koje su vijećnici zaprimili pozivom može se detaljno 

vidjeti  

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 

Kako se  nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Rovišće za razdoblje od 1. 

siječnja - 30. lipnja 2024. godine. POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ donesen je JEDNOGLASNO, te se 

prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

   

TOČKA 3. 

Razmatranje i donošenje Zaključka o usvajanju Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju 

Financijskog plana Dječjeg vrtića Palčica za razdoblje od 1. siječnja - 30. lipnja 2024. godine 

 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke o čemu su vijećnici 

dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o razmatranju i donošenju Zaključka o usvajanju 

Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Financijskog plana Dječjeg vrtića Palčica za razdoblje od 1. siječnja 

- 30. lipnja 2024. godine. Prihodi u dječjem vrtiću u prvoj polovici godine iznosili su 166.926,69 eura, 

a rashodi 161.991,57 eura što predstavlja izvršenje od 52% planiranog financijskog plana. Najveći dio 

rashoda odnosi se na plaće zaposlenih, a ti rashodi su 35% posto veći u odnosu na prošlu godinu što 

govori o tome da smo povećavali plaće. Prihodi iz općinskog proračuna su iznosili 166.926,00 eura, a 



 - 3 - 

od roditelja 48.000,00 eura. Na kraju Polugodišnjeg izvještaja nalazi se detaljno obrazloženje stavaka.

  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 

  Kako se  nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje donošenje Zaključka o usvajanju Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Financijskog 

plana Dječjeg vrtića Palčica za razdoblje od 1. siječnja - 30. lipnja 2024. godine. ZAKLJUČAK je 

donesen JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio.  

 

  

TOČKA 4. 

Razmatranje i donošenje Odluke o osnovici plaće općinskog načelnika Općine Rovišće temeljem 

Odluke Vlade Republike Hrvatske o visini osnovice za obračun plaće državnih dužnosnika 

 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke o čemu su vijećnici 

dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju Odluke o osnovici plaće općinskog načelnika 

Općine Rovišće temeljem Odluke Vlade Republike Hrvatske o visini osnovice za obračun plaće 

državnih dužnosnika. Prepušta riječ pročelnici JUO. 

  Pročelnica JUO kaže kako se ova Odluka donosi u skladu sa Odlukom o visini osnovice 

za obračun plaće državnih dužnosnika koju je donesla Vlada Republike Hrvatske 25. srpnja 2024. 

godine, a nije se mijenjala već duže vrijeme. Odluka o osnovici plaće općinskog načelnika je u skladu 

sa tom Odlukom, te je promjena koja se uvodi ovom Odlukom je ta da se sada svakom novom odlukom 

Vlade Republike Hrvatske o promjenama koje se odnose na osnovicu plaće državnih dužnosnika 

automatski smatra primjenjivom, a ne kao sada da se trebala mijenjati Odluka svakom promjenom. 

  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 

  Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje donošenje Odluke o osnovici plaće općinskog načelnika Općine Rovišće temeljem 

Odluke Vlade Republike Hrvatske o visini osnovice za obračun plaće državnih dužnosnika. ODLUKA 

je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

   

 

TOČKA 5. 

Odluka o izmjeni Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite 

Općine Rovišće 

 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o Odluci 

koju smo već donosili i u kojoj je bila navedena Javna vatrogasna postrojba kao pravna osoba od interesa 

za sustav civilne zaštite na području Općine Rovišće. Nakon donošenja Odluke isti su se oglasili kako 

oni nisu osobe koje su od interesa za sustav civilne zaštite na našem području te se stoga brišu ovom 

Odlukom o izmjeni Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Općine 

Rovišće. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 

Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao 

je na glasovanje donošenje Odluke o izmjeni Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav 

civilne zaštite Općine Rovišće. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome 

ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 6. 

Pitanja i prijedlozi 

 

Predsjednik Općinskog vijeća poziva vijećnike da iznesu pitanja i prijedloge ako ih 

imaju. 

Općinski načelnik pozdravlja sve prisutne i koristi priliku da se zahvali svim 

vijećnicima na usvajanju Odluke o osnovici plaće općinskog načelnika kao i Vladi Republike Hrvatske 

na izmjeni Odluke.  

Općinski načelnik pokreće temu vezano uz postavljanje repetitora na zgradu 

Vatrogasnog doma u Predavcu. Tanja, Luka i Mihaela su upoznati sa situacijom budući da su u školskom 

odboru i znaju nešto više o tome. Pojedini članovi DVD-a Predavac, odnosno mještana Predavca, 
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pokrenuli su peticiju prema Osnovnoj školi Rovišće, konkretno ravnateljici Gordani za postavljanje 

repetitora na zgradi područne škole u Predavcu. Na zgradi područne škole u Predavcu trebao se postaviti 

repetitor jer su predstavnici tvrtke Telemach zatražili tu lokaciju, ali su članovi DVD-a Predavac i 

pojedini mještani na to burno reagirali na način da su uputili vrlo ružan dopis prema ravnateljici Gordani 

sa potpisanom peticijom za zaustavljanje postavljanja repetitora jer navode kako je štetan za zdravlje 

zbog zračenja. Nakon zaprimljene peticije, ravnateljica Gordana odustala je od istoga jer se ne želi 

nekome zamjeriti. Nakon te peticije općinski načelnik je zaprimio poziv da će se na zgradi DVD-a 

Predavac postaviti repetitor. Kontaktirao je sa firmom Telemach koja bi trebala taj repetitor postaviti 

kako će se pokrenuti ova tema na sjednici Općinskog vijeća. U ovome trenutku potrebna je podrška 

vijeća za navedeno. Trebamo nastojati zaustaviti postavljanje repetitora jer su ti isti ljudi koji su potpisali 

peticiju protiv Osnovne škole Rovišće da postavi repetitor, sada oni ti koji ga žele postaviti na zgradi 

DVD-a Predavac. Kontaktirao je sa g. Sašom Križem vezano uz prostorni plan, odnosno što bi se moglo 

učiniti po tom pitanju. Vatrogasni dom je trenutno u fazi stagnacije te se ne može iznajmiti i prodati, a 

što bi bilo logično da se ne može ni postavljati repetitor zbog navedenog.  

 Predsjednik Općinskog vijeća postavlja pitanje želi li Telemach ulaziti u taj proces ako je zgrada 

trenutno u fazi stagnacije zbog vlasništva, odnosno ne smije se sa njom raspolagati.  

 Općinski načelnik kaže kako bi bilo dobro da danas Općinsko vijeće donese svoju Odluku kojom 

bi se poduzelo nešto po tom pitanju. Mislim da nam je svima u interesu da taj dom vrati čim prije u 

pravilno vlasništvo. Predlaže da se skupe potpisi za inicijativu za sazivanje nove skupštine DVD-a 

Predavac gdje će se izabrati novi predsjednik DVD-a Predavac jer od prosinca 2023. godine nemaju 

zakonitog predsjednika. U Ured državne uprave BBŽ su donesli jedan zapisnik sa Skupštine iz ove 

godine kojim biraju novog predsjednika, ali je Ured državne uprave BBŽ obavijestio da to nije u skladu 

sa zakonom te su osporili upisivanje novog predsjednika kao što su oni to htjeli. Predlaže da pokrenemo 

inicijativu da se imovina vrati u prave ruke, ali kao općina tu nemamo prevelika prava. Odabirom novog 

predsjednika DVD-a koji bi pravilno i zakonito upravljao imovinom i društvom imali bi bolju 

komunikaciju i napredak, a ovako se samo stagnira i uništava sve ono za što su se nekad ljudi trudili.

 Jozo Šukan kaže kako vidi u potpisanoj peticiji imena i prezimena ljudi koji se nalaze na 

jednakoj udaljenosti i od škole i od vatrogasnog doma u Predavcu, pa ne razumije zašto su se protivili 

da škola postavi repetitor, a sada ga žele postaviti na zgradu vatrogasnog doma koja je 100 metara zračne 

linije. 

 Više vijećnika se uključilo u raspravu. 

 Pročelnica JUO kaže kako u statutu DVD-a Predavac stoji članak u kojem piše da u slučaju 

prestanka rada udruge imovina će pripasti udruzi, ustanovi ili zakladi koja ima iste ili slične djelatnosti 

i to je ono što stoji u samom Zakonu o udrugama te udruga nema pravo dijeliti imovinu svojim 

osnivačima, drugim članovima udruge, zaposlenicima i sl. 

 Općinski načelnik kaže da prvenstveno nema Odluke skupštine kojom je odlučeno da se ta 

imovina daruje drugoj udruzi. Ne može se raspolagati imovinom samo tako i to pogotovo imovinom u 

koju su ulagali i ljudi, Općina Rovišće, zajednica, vatrogasci i drugi. 

 Predsjednik Općinskog vijeća kaže pročelnici JUO da formulira Odluku od strane Općinskog 

vijeća.   

 Predsjednik Općinskog vijeća poziva općinskog načelnika da nas upozna sa situacijom vrtića u 

zrinskom Topolovcu. 

 Općinski načelnik kaže kako je općinska načelnica Zrinskog Topolovca zatražila da objekt u 

Zrinskom Topolovcu bude podružnica Dječjeg vrtića „Palčica“ kako bi njima bili manji troškovi i slično. 

Upisano je koliko smo upoznati 20 djece u podružnicu Zrinski Topolovac što je odlično jer je bilo i 

nekog straha da možda neće biti popunjen. Trenutno imamo problem sa prijevozom hrane jer 

ravnateljica predlaže centralnu kuhinju u Zrinskom Topolovcu jer je velika i odlično opremljena po 

novim standardima i tako bi bilo lakše kuhati za svu djecu u bolje opremljenoj kuhinji. U Predavcu 

planirano otvaranje još jedne skupine kako bi mogli zaprimiti svu djecu koja se nalaze na listama 

čekanja. Kako stvari stoje nema prevelikih ulaganja, a skupina bi se otvorila u prizemlju Centra kulture 

Predavac koje je trenutno prostor koji koriste umirovljenici Predavac. Nadamo se povući neka sredstva 

iz državnog proračuna u svrhu funkcionalnog spajanja općina. Trenutno nemamo u planu smanjenje 

cijene vrtića budući da troškovi samo rastu. 

 Marijana Ćuk kaže kako je cijena vrtića jednaka kao i kada je njeno dijete išlo, a to je bilo prije 

otprilike 15 godina. Upituje također hoće li se u podružnici Zrinski Topolovac kuhati. 
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 Općinski načelnik kaže kako je trenutno takav plan da se tamo kuha i onda prevaža hrana u vrtić 

u Rovišću i kasnije vrtić u Predavcu.  

 Jozo Šukan upituje za mogućnost otvaranja opcije da Komunalac Rovišće ponudi ljudima 

uslugu nošenja križeva na sprovodu budući da se sam uvjerio da je ljudima pomalo nelagodno pogotovo 

u slučajevima kada su manji sprovodi pa i nema tko nositi. 

 Općinski načlenik kaže kako Komunalac Rovišće i ovako provodi dosta vremena na sprovode, 

ali razgovarat će sa Andrijom o tome. 

 Marina Risek upituje hoće li na području Općine Rovišće biti proglašena suša. 

 Općinski načelnik kaže kako ćemo provjeriti i javiti. 

 Marina Risek upituje može li se maknuti kontejner sa staklom u Domankušu budući da ona i još 

pojedine osobe dok počiste sve, ponovo netko baca okolo kontejnera i time radi nered. 

 Općinski načelnik kaže kako bi trebalo postaviti kamere u Domankušu i Žabjaku na lokacije na 

kojima se nalaze kontejneri.         

 Roko Pašalija kaže kako je ista situacija i u Podgorcima. 

 Općinski načelnik upoznaje vijećnike sa situacijom na tržnici. Kaže kako je tehnički pregled 

odrađen te je uočen di nedostataka koje je potrebno ispraviti ili odraditi. Za navedene nedostatke su 

izdani rokovi za ispravak. Uporabna dozvola se očekuje kroz koji dan te nakon uporabne dozvole 

možemo oglasiti javnost da se može krenuti sa punjenjem objekata u tržnici. Kako smo i govorili na 

prošlim sjednicama u tržnici se ne mogu otvarati kozmetički saloni, kafići i ostale uslužne djelatnosti. 

U planu je preseljenje željezarije, te se treba obaviti razgovor sa Klapšom isto u vezi preseljenja kako 

bi mogli srušiti ovu postojeću zgradu gdje se trenutno nalazi željezara i Klapša i napraviti centar gdje bi 

posadili drveća, napravili šetnicu i slično. Trenutno je Lanište u postupku uređenja i odvijat će se u 

fazama. Jedan dio bi trebao biti uređen do kraja 9. mjeseca. U planu je urediti zgradu bivše vage kako 

bi imali neku korist od nje. Potrebno je obaviti razgovor sa Srpskom pravoslavnom crkvom vezano uz 

sušeni objekt koji se nalazi pokraj vrtića u Rovišću, na glavnoj cesti. Trenutno razgovaramo sa Pivcem 

vezano uz prostor na kojem se nalazi nekretnina od pokojnog Moslavca koju smo naslijedili. Pivac je 

zainteresiran za kupovinu nekretnine, ali u postupku smo saznali od Hrvatskih cesta da se navodno 

raskrižje ceste koja vodi prema Kraljevcu bude uređivalo, pa moramo vidjeti što ćemo po tom pitanju.

 Predsjednik Općinskog vijeća je zamolio djelatnike Općine Rovišće ako mogu putem zajedničke 

grupe dostavljat informacije o događajima i odlukama koje se donose u općini kako bi bili upoznati sa 

svime u toku.  

 Općinski načelnik kaže kako je planiran Dokuart za 10. mjesec Također, 19. listopada održat će 

se bučijada koju organizira Udruga žena. Idući tjedan se održava turnir u Žabjaku. 15. rujna održat će 

se misa u Dijebalima.          

 Stjepan Šimunović kaže kako je cesta prema Topolovcu u jako lošem stanju, odnosno puna je 

rupa koje nakon što se zatrpaju u kratkom roku ponovo se otvore.    

 Roko Pašalija kaže kako su bankine u pojedinim dijelovima naselja Podgorci jako mekane pa 

bi ih trebalo nasuti. Isto tako kaže kako su nepokošene grabe te su zvali Županijsku upravu za ceste 

Bjelovarsko-bilogorske županije koja im je rekla da još nisu na redu za košnju. 

 Općinski načelnik predlaže da sami pokušaju sastaviti dopis i uputiti Županijskim cestama. 

 Općinski načelnik obavještava vijećnike kako će Marina Risek nastupiti 12. listopada u 

Benkovcu na izboru za najzorniju ženu na području Hrvatske. Predlaže svima da joj pomognu koliko 

mogu u organizaciji ili gdje joj je već pomoć potrebna. Projekt Zaželi je u punom zamahu, i nije ga 

nimalo lako za voditi. Još 6 žena je zaposleno kroz LAG sa našeg područja čime smo dobili još korisnika. 

 

- D o v r š e n o - 

 

 

     ZAPISNIK VODILA:                          PREDSJEDNIK 

               OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

Natalija Jagarić Šuveljak, bacc. admin. publ., v.r.                         Luka Markešić, v.r. 


